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OK.0002.12.2011 

Protokół nr XIV/11 

sesji Rady Miejskiej w Miłosławiu,  

która odbyła się 8 grudnia 2011r. od godz. 16.00 do godz. 18.00 

w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Miłosławiu 

Ad 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Miłosławiu – pan Jarosław Sobczak otworzył 

XIV sesję Rady Miejskiej witając zebranych radnych i sołtysów podpisanych na liście 

obecności załączonej pod nr 1 do protokołu, pana Burmistrza Zbigniewa Skikiewicza, pana 

Skarbnika - Henryka Przykłotę, panią Sekretarz – Janinę Iglińską, kierowników jednostek 

organizacyjnych. 

Następnie stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum 

zapewniające prawomocność obrad. 

 

Ad 2 

W tym momencie dotarła radna Justyna Gorzelana, stąd w dalszej części obrad 

uczestniczyło 14 radnych.  

Pan J. Sobczak przedstawił porządek obrad XIV sesji Rady Miejskiej 

w Miłosławiu, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności Rady w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza 

z wykonania uchwał Rady Miejskiej, oraz odpowiedzi na pytania zgłoszone na poprzedniej 

sesji. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w sprawach: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu przyznawania nauczycielom 

zatrudnionym w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez gminę Miłosław dodatku 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy, niektórych innych składników 

wynagrodzenia oraz dodatku mieszkaniowego”; 

b) gminnego programu profilaktyki, rozwiązywania problemów alkoholowych, 

przeciwdziałania narkomanii, przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy; 

c) ustalenia stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego dróg gminnych na cele 

niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego;  

d) zbycia lokalu mieszkalnego położonego w Mikuszewie stanowiącego mienie 

komunalne; 

e) zamiany nieruchomości położonej w Czeszewie pomiędzy gminą Miłosław a osobą 

fizyczną; 

f) powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników w wyborach 

uzupełniających ławników do Sądu Rejonowego we Wrześni;  

g) określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Miłosław, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miłosław 

w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć oraz informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego samorządowych instytucji kultury za I półrocze roku budżetowego;   

h) zmian w budżecie gminy Miłosław na 2011 rok. 

7. Pytania i wnioski radnych. 

8. Wolne głosy i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 
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Radni zaakceptowali przedstawiony porządek obrad w prezentowanym brzmieniu.  

 

Ad 3 

Rada jednogłośnie (14 głosami „za”) zatwierdziła protokół nr XIII/11 z przebiegu sesji 

Rady Miejskiej w Miłosławiu w dniu 28 października 2011 r. 

 

Ad 4  

W tym punkcie pan J. Sobczak przedstawił zebranym informację o działalności Rady 

w okresie międzysesyjnym, która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad 5 

Pan Z. Skikiewicz przedstawił zebranym sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Gminy w okresie międzysesyjnym, które stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Następnie przedstawił informację na temat wykonania uchwał Rady Miejskiej, 

załączoną pod nr 4 do protokołu. 

Radny Romuald Barszcz powiedział, że niepokoi go sprawa zaległości podatkowych 

w podatku od nieruchomości od osób prawnych. Zapytał czy może uzyskać informacje kto 

jest największym dłużnikiem podatku oraz czy jest szansa, aby środki w tym roku wpłynęły 

do budżetu gminy. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że nie ma przy sobie wykazu, ale do wszystkich osób 

prawnych zalegających w podatku zostały wysłane upomnienia. Dodał, że z informacji, jakie 

posiada wynika, że największym dłużnikiem w podatku od nieruchomości od osób prawnych 

jest firma „Mikon S.A.”, która oficjalnie jeszcze funkcjonuje, ale nie prowadzi działalności, 

natomiast nie ma żadnych wskazań od Sądu czy komornika, żeby zaległe podatki umorzyć. 

Nadmienił, że odpowie na pytanie radnego przy najbliższej okazji.    

 

Ad 6 

a) Pani Danuta Grajek – Inspektor ds. edukacji i kultury - przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu przyznawania 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez gminę 

Miłosław dodatku motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy, niektórych innych 

składników wynagrodzenia oraz dodatku mieszkaniowego”.  

Pan J. Sobczak poinformował, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji upadł 

wniosek, który brał pod uwagę stan rodzinny i premiował rodziny wielodzietne.  

Rada nie wniosła uwag do prezentowanego projektu uchwały i 13 głosami „za” 

(R. Barszcz, J. Cicharski, K. Dobroczyńska, J. Gorzelana, H. Gruszczyński, A. Kasprzak, 

H. Kubiak, A. Małecki, Z. Mazurkiewicz, J. Sobczak, H. Spychała, M. Stachowiak, 

A. Zabiszak), przy jednym głosie wstrzymującym (R. Świtek) podjęła uchwałę Nr XIV/68/11 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu przyznawania nauczycielom 

zatrudnionym w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez gminę Miłosław dodatku 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy, niektórych innych składników 

wynagrodzenia oraz dodatku mieszkaniowego”. Uchwała jest załączona pod nr 5 do 

protokołu.  

 

 b) Pan Leonard Dopierała – Przewodniczący Gminnej Komisji Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych przedstawił Radzie projekt uchwały w sprawie 

gminnego programu profilaktyki, rozwiązywania problemów alkoholowych, przeciwdziałania 

narkomanii, przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy. Poinformował, że w stosunku 

do materiału, który otrzymali radni pojawiły się zmiany, nie zmieniające treści uchwały. 

Poinformował, że do zadań GKPiRPA została dodana kontrola placówek handlowych pod 
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względem oświadczeń o wartości sprzedawanego alkoholu, stąd został dodany  art. 11 pkt. 1 

ust. 2 w brzemieniu: „Za udział w przeprowadzonych kontrolach placówek handlowych 

każdemu z członków Komisji biorącemu udział w kontroli przysługuje 15 % wynagrodzenia, 

o którym mowa w pkt 1.”  

  Pan R. Barszcz powiedział, że podczas czytania projektu uchwały naszła go refleksja, 

skąd młodzież szkolna ma pieniądze na alkohol i narkotyki. Zapytał czy ktoś zajął się tym 

problemem. Zapytał także, czy w ramach profilaktyki są prowadzone z rodzicami rozmowy 

na temat „kieszonkowego” dla dzieci, ponieważ inny dostęp do pieniędzy to ich kradzież 

rodzicom lub komuś innemu. Stwierdził, że GKPiRPA powinna zwrócić na ten problem 

uwagę. Zwrócił się do Przewodniczącego GKPiRPA, że uśmiał się czytając program, 

ponieważ najpierw jest napisane o uzależnieniu od pracy, internetu, seksu i hazardu, a w 

dalszej części jest zapisane, że każde uzależnienie jest chorobą nieuleczalną, chroniczną i 

śmiertelną. 

  Pan L. Dopierała odpowiedział, że w szkołach w roku bieżącym był prowadzony 

program profilaktyczny. Oznajmił, że w 2012 roku planowane jest przeszkolenie wszystkich 

nauczycieli w zakresie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych, 

przeciwdziałania narkomanii, przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy. 

Poinformował, że ostatnie szkolenie w tym zakresie GKPiRPA finansowała w 2002 roku, a 

od tego czasu wiele się zmieniło w przepisach prawnych, jak również zatrudnieni zostali nowi 

nauczyciele.  

Rada jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęła uchwałę Nr XIV/69/11 w sprawie 

gminnego programu profilaktyki, rozwiązywania problemów alkoholowych, przeciwdziałania 

narkomanii, przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy. Uchwała stanowi załącznik 

nr 6 do protokołu.  

 

c) Pan Piotr Zaworski – Kierownik Referatu Infrastruktury, Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Leśnictwa – przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za 

zajmowanie pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania 

drogami lub potrzebami ruchu drogowego. 

     Radny Hubert Kubiak powiedział, że w projekcie omawianej uchwały 

w § 4 ust. 1 proponuje się stawkę za 1m
2 

pasa drogowego zajętego przez rzut poziomy 

obiektu handlowego lub usługowego w wysokości 2,00 zł za każdy dzień zajęcia. Dodał, że 

stawka obecnie obowiązująca to 0,60 zł. Stwierdził, że winą Rady Miejskiej jest, że tyle lat 

stawka nie była zwiększana. Podkreślił, że przy dotychczas obowiązujących stawkach licząc 

26 dni roboczych w miesiącu przez 12 miesięcy w roku dla osób handlujących przy 10 m
2
 

zajmowanej powierzchni to roczny koszt około 1.400,00 zł. Zwrócił uwagę, że jeśli stawka 

zostanie zwiększona do 2,00 zł to koszty przykładowego przedsiębiorcy wyniosą 4.100,00 zł, 

co stanowi zwyżkę około 250%. Stwierdził, że w ciągu roku dochód z tego tytułu do budżetu 

rocznie wynosi około 8.000,00 zł. Uznał, że jeśli stawka zostanie podniesiona do 2,00 zł 

gmina może stracić część dochodów. Zaproponował, aby dotychczasową stawkę za 1m
2 

pasa 

drogowego zajętego przez rzut poziomy obiektu handlowego lub usługowego ustalić 

w wysokości 1,40 zł za każdy dzień zajęcia. 

Pan P. Zaworski oznajmił, że podstawą prawną podjęcia uchwały jest ustawa o 

drogach publicznych a nie ustawa o działalności handlowej. Argumentował, że Rada podjęła 

w ostatnim czasie decyzję o ustaleniu stawki na placu targowym w Miłosławiu w wysokości 

ponad 3,00 zł/ 1m
2
 zajmowanej powierzchni.  Stwierdził, że ludzie handlujący na targowisku 

zwracają uwagę, że na terenie miasta jest taniej.  

Pan H. Kubiak zwrócił uwagę, że handel na targowisku odbywa się jeden dzień w 

tygodniu, natomiast handlowcy z rynku opłatę płacą cały rok.  
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Pan R. Barszcz powiedział, że nie uczestniczył we wspólnym posiedzeniu Komisji, ale 

jego zastrzeżenia również budzi fakt, iż ostatnia uchwała w tym zakresie została podjęta w 

2004 roku. Zapytał o ile procent wzrastają stawki. Zwrócił się do radnego Kubiaka mówiąc, 

że tego typu sprawy powinny zostać zgłoszone na posiedzeniu Komisji, natomiast na sesji jest 

gotowy materiał stanowiący opinię większości radnych na komisji i należy się opowiedzieć za 

lub przeciw. Dodał, że zgłaszanie wniosku na sesji jest zbyt późne, choć argumenty dla niego 

są przekonujące.    

Pan Zbigniew Mazurkiewicz przypomniał, że był inicjatorem propozycji 

aktualizowania opłat tego rodzaju co roku, przy okazji ustalenia stawek opłat i podatków 

lokalnych. Dodał, że radny Kubiak w swoich wywodach i wyliczeniach ma rację. Dodał, że 

zaniedbania Rady w zbyt drastyczny sposób odbiłyby się na osobach korzystających z 

możliwości zajęcia pasa drogowego. Zaproponował, aby stawkę zwiększać wyważonym 

krokiem, pamiętając o tym w przyszłym roku, by dogonić poziom inflacji, gdyż przez siedem 

lat opłaty nie były podnoszone. Stwierdził, że mimo, iż radny Kubiak jest młodym radnym 

poczynił pewne starania, aby przekonać go do swoich racji.  

Pan Kierownik odpowiedział na pytanie radnego Barszcza, że nie ma przeliczenia o ile  

procent proponowana jest podwyżka dotychczasowych stawek. Przedstawił dotychczas 

obowiązujące stawki oraz propozycje zmian, które przedstawiały się następująco:  

1. stawki  opłat  za zajęcie 1m
2 

powierzchni jezdni pasa drogowego drogi gminnej za 

każdy dzień zajęcia :  

- przy zajęciu jezdni do 20 % -   2,00 zł – propozycja 3,00 zł, 

- przy zajęciu pow. 20% do całkowitego zajęcia jezdni - 3,00 zł – propozycja 4,00 zł. 

2. stawki opłat rocznych za 1 m
2 

powierzchni pasa drogowego drogi gminnej zajętego przez 

rzut poziomy urządzeń , o których mowa w § 1 pkt. 2 : 

- Poza obszarem zabudowanym i w obszarze zabudowanym - 8,00 zł – propozycja 16,00 zł, 

- Na obiekcie mostowym lub tunelu - 64,00 zł – propozycja 100,0 zł.  

3. stawki opłat dziennych za zajęcie pasa drogowego drogi gminnej  za każdy dzień zajęcia:  

- za 1m
2 

pasa drogowego zajętego przez rzut poziomy obiektu handlowego                                                                      

lub usługowego  - 0,60 zł – propozycja 2,00 zł lub 1,40 zł, 

- za 1m
2 

pasa drogowego zajętego przez rzut poziomy innych obiektów - 0,30 zł – propozycja 

1,00 zł. 

- za 1m
2 

powierzchni reklamy - 1,00 zł – propozycja 2,00 zł. 

Pan J. Sobczak zarządził głosowanie nad wnioskiem radnego Kubiaka w sprawie 

ustalenia stawki za 1m
2 

pasa drogowego zajętego przez rzut poziomy obiektu handlowego lub 

usługowego do wysokości 1,40 zł za każdy dzień zajęcia. 

Rada jednogłośnie 14 głosami „za” zaakceptowała wniosek radnego Kubiaka w 

sprawie ustalenia stawki za 1m
2 

pasa drogowego zajętego przez rzut poziomy obiektu 

handlowego lub usługowego do wysokości 1,40 zł za każdy dzień zajęcia. Wniosek został 

przyjęty.  

Rada jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęła uchwałę Nr XIV/70/11 w sprawie 

ustalenia stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z 

potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego. Uchwała jest załączona 

pod nr 7 do protokołu. 

 

d) Pan P. Zaworski zapoznał radnych w projektem uchwały w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego położonego w Mikuszewie stanowiącego mienie komunalne. 

Rada nie wniosła uwag do przedstawionego porządku obrad i jednogłośnie 14 głosami 

„za” podjęła uchwałę Nr XIV/71/11 w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego położonego w 

Mikuszewie stanowiącego mienie komunalne. Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu.  
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e) W dalszej kolejności pan Kierownik odczytał treść projektu uchwały w sprawie 

zamiany nieruchomości położonej w Czeszewie pomiędzy gminą Miłosław a osobą fizyczną.  

Rada jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XIV/72/11 w sprawie zamiany 

nieruchomości położonej w Czeszewie pomiędzy gminą Miłosław a osobą fizyczną. Uchwała 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

f) W tym punkcie obrad pan J. Sobczak odczytał treść projektu uchwały w sprawie 

powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników w wyborach uzupełniających 

ławników do Sądu Rejonowego we Wrześni.  

Rada jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XIV/73/11 w sprawie 

powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników w wyborach uzupełniających 

ławników do Sądu Rejonowego we Wrześni. Uchwała jest załączona pod nr 10 do protokołu.  

 

g) Pan Skarbnik - Henryk Przykłota – przedstawił projekt uchwały w sprawie 

określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Miłosław, 

informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miłosław w tym o 

przebiegu realizacji przedsięwzięć oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

samorządowych instytucji kultury za I półrocze roku budżetowego. 

Rada jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XIV/74/11 w sprawie 

określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Miłosław, 

informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miłosław w tym 

o przebiegu realizacji przedsięwzięć oraz informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego samorządowych instytucji kultury za I półrocze roku budżetowego. Uchwała 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

h) W dalszej kolejności pan Skarbnik zapoznał radnych z projektem uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy Miłosław na 2011 rok. 

Rada jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XIV/75/11 w sprawie zmian 

w budżecie gminy Miłosław na 2011 rok. Uchwała jest załączona pod nr 12 d protokołu.  

 

Ad 7 

 W tym punkcie obrad nikt nie zabrał głosu.  

Ad 8  

 Pan Jan Cicharski poinformował, że 3 grudnia br. odbył się XIII Turniej Tenisa 

Stołowego organizowany przez Stowarzyszenie Sołtysów Województwa Wielkopolskiego, 

w którym brały udział następujące gminy:  Odolanów, Łęka Opatowska, Gostyń, Miłosław, 

Nekla, Kołaczkowo, Kępno. Poinformował, że Gminę Miłosław reprezentowali następujący 

sołtysi: Justyna Gorzelana z Książna - zajęła 4 miejsce, Danuta Höwelhaus z Lipia –zajęła 

2 miejsce, Lech Stanisławski z Nowej Wsi Podgórnej-zajął 5 miejsce, Jan Cicharski 

z Chlebowa- zajął 2 miejsce, natomiast w klasyfikacji drużynowej Gmina Miłosław 

wywalczyła 4 miejsce. Podziękował panu Franciszkowi Sztuce za wielkie zaangażowanie w 

organizację Turnieju oraz pani Dyrektor MCK Marii Hetmańczyk za udostępnienie sali. 

Pan L. Dopierała – komendant Straży Miejskiej poprosił o pomoc w odnalezieniu 

właścicieli psa rasy hasky. 

Pani Teresa Zmuda – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Miłosławiu 

poinformowała, że w wyniku świątecznej zbiórki żywności, która miała miejsce w dniach  

2 – 4 grudnia br. zebrano 590 kg, co podzielono na 180 paczek, które trafią do najbardziej 

potrzebujących podopiecznych OPS. Podziękowała wszystkim za udział w świątecznej 

zbiórce, w szczególności słowa podziękowania skierowała do dzieci i młodzieży szkół z 
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Orzechowa i Miłosławia wraz z opiekunami oraz firmie Tarkett S.A, Poltex, państwu 

Świtkom, panu Furmaniakowi, Browarowi Fortunie oraz Klafs Bagatelka.   

 

Ad 11 

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad pan J. Sobczak zakończył XIV sesję Rady 

Miejskiej, dziękując obecnym za udział. 

 

Protokołowała:     Przewodniczący posiedzenia: 

     mgr Ewelina Andrzejczak           inż. Jarosław Sobczak 

 

Wykaz załączników do protokołu: 
1. Lista obecności,  

2. Informacja z działalności Rady w okresie międzysesyjnym; 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy w okresie międzysesyjnym; 

4. Informacja z wykonania uchwał Rady Miejskiej; 

5. Nr XIV/68/11 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu 

przyznawania nauczycielom zatrudnionym w szkołach i przedszkolach prowadzonych 

przez gminę Miłosław dodatku motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy, 

niektórych innych składników wynagrodzenia oraz dodatku mieszkaniowego”; 

6. Uchwała Nr XIV/69/11 w sprawie gminnego programu profilaktyki, rozwiązywania 

problemów alkoholowych, przeciwdziałania narkomanii, przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy; 

7. Uchwała Nr XIV/70/11 w sprawie ustalenia stawek opłat za zajmowanie pasa 

drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub 

potrzebami ruchu drogowego;  

8. Uchwała Nr XIV/71/11 w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego położonego 

w Mikuszewie stanowiącego mienie komunalne; 

9. Uchwała Nr XIV/72/11 w sprawie zamiany nieruchomości położonej w Czeszewie 

pomiędzy gminą Miłosław a osobą fizyczną; 

10. Uchwała Nr XIV/73/11 w sprawie powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów 

na ławników w wyborach uzupełniających ławników do Sądu Rejonowego we 

Wrześni; 

11. Uchwała Nr XIV/74/11 w sprawie określenia zakresu i formy informacji 

o przebiegu wykonania budżetu Gminy Miłosław, informacji o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miłosław w tym o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

samorządowych instytucji kultury za I półrocze roku budżetowego;   

12. Uchwała Nr XIV/75/11 w sprawie zmian w budżecie gminy Miłosław na 2011 rok. 

 


